
 

 

 

 
 

  

 
 

 

  
 

 
 

Ημερομηνία:  10.10.2023 

Ώρα:  15:30 – 16:30 

Τόπος:  Διαδικτυακά  

Συντονιστής:  Γρηγόρης Τάσιος / Γιάννης Πατσιαβός  

Πρακτικογράφος:  Γιάννης Πατσιαβός  

Συμμετέχοντες:  Βλ. παρακάτω  

 

- Στην αρχή ο κ. Πατσιαβός ενημέρωσε τα μέλη της Επιτροπής ότι αναλαμβάνει τον ρόλο του Συντονιστή 

της Επιτροπής εκ μέρους του Επιμελητηρίου διαδεχόμενος την κα Θεοφανίδου που συνταξιοδοτήθηκε. 

Μετέφερε την απόφαση του Επιμελητηρίου να προχωρήσει στην απορρόφηση της Επιτροπής Silver 

Economy από την Επιτροπή Τουρισμού και Πολιτισμού λόγω συνάφειας και να αποτελεί ένα από τα 

θεματικά πεδία που θα συζητείται όταν προκύπτει ανάγκη ή προτείνονται συγκεκριμένες σχετικές 

δράσεις. Επίσης, ανέφερε ότι στις επόμενες ημέρες θα σταλεί email στα υπόλοιπα μέλη των 2 Επιτροπών 

ζητώντας να επιβεβαιώσουν την επιθυμία τους να παραμείνουν μέλη στην Επιτροπή.  

- Ο Πρόεδρος της Επιτροπής κ. Τάσιος σημείωσε ότι ξεκινάει η επαναδραστηριοποίηση της Επιτροπής 

καθώς μεσολάβησαν οι εκλογές και το καλοκαίρι και ότι θεωρεί λογική την ένταξη του αντικειμένου της 

«αργυρής οικονομίας» στη θεματολογία της Επιτροπής Τουρισμού, στο οποίο συμφώνησαν όλοι στη 

συνέχεια. 

- Ο κ. Δρακόπουλος υπενθύμισε τους βασικούς άξονες που πρέπει να κινείται η δράση της Επιτροπής, την 

αειφορία, την προστιθέμενη αξία που δημιουργεί η «αργυρή οικονομία» και την εκπαίδευση καθώς και 

τους στόχους που είναι η ανάπτυξη συνεργασιών με θεσμικούς και άλλους συναφείς Φορείς του κλάδου, 

με επιχειρήσεις και οργανισμούς από την Γερμανία. 

- Στη συνέχεια ο κ. Τάσιος αναφέρθηκε στο project της διοργάνωσης του 1ου Ελληνογερμανικού 

Τουριστικού Φόρουμ που δεν κατέστη δυνατό να πραγματοποιηθεί πέρυσι αλλά πρέπει να είναι το κύριο 

έργο το 2024. Πρότεινε όπως παραμείνει ο αρχικός στόχος να πραγματοποιηθεί στο Βόλο, παρά τις νέες 

συνθήκες που δημιούργησαν οι πρόσφατες φυσικές καταστροφές, καθώς η αναπτυξιακή διάσταση μιας 

τέτοιας σημαντικής εκδήλωσης θα συμβάλει στην τόνωση του τουριστικού ρεύματος στην περιοχή και 

στην αναθέρμανση της τοπικής οικονομίας. Σημείωσε ότι η νέα κατάσταση δημιουργεί αβεβαιότητα 

εύρεσης πόρων για την χρηματοδότηση του εγχειρήματος καθώς μπορεί να προέλθει μόνο από την 

τοπική Αυτοδιοίκηση και τοπικούς Φορείς και σημείωσε ότι το αρχικό budget ήταν περίπου 50.000€. 

- Ο κ. Δρακόπουλος πρότεινε να γίνει συζήτηση με τον πρόεδρο των Ξενοδόχων Μαγνησίας κ. Ζαφείρη και 

άλλους Φορείς όπως ο ΕΟΤ ώστε να διερευνηθεί η πιθανότητα εξασφάλισης πόρων για το Φόρουμ από 

κονδύλια επικοινωνιακής προβολής αντί να δεσμευθούν για αμφίβολης αποτελεσματικότητας video και 

ο κ. Τάσιος ανέλαβε να κάνει την επικοινωνία με τον κ. Ζαφείρη. 

- Επίσης ο κ. Τάσιος ανέφερε ότι πρέπει να γίνει επαφή με την αρμόδια Υπηρεσία ΕΟΤ στη Γερμανία  

- Ο κ. Στάθης πρότεινε να υπάρξει συνεργασία με την Επιτροπή Υγείας για θέματα κοινού ενδιαφέροντος 

επισημαίνοντας ότι πολλοί ξένοι υπολογίζουν την ύπαρξη κατάλληλων υποδομών και επαρκών 

υπηρεσιών υγείας προκειμένου να αποφασίσουν είτε τον τόπο διακοπών τους ή την αγορά ακινήτου για 

μόνιμη εγκατάσταση ή εργασία ως ψηφιακοί νομάδες. 

Επιτροπή  
Τουρισμού & Πολιτισμού 

Πρακτικά Συνάντησης 



 

- Από την πλευρά του ο κ. Τάσιος πρότεινε το θέμα της υγείας να αποτελέσει αντικείμενο ξεχωριστής 

Ημερίδας καθώς είναι μεγάλο και με πολλές διαστάσεις. 

- Η κα Βουλγαρίδου επισήμανε ότι με τις Πολιτιστικές δραστηριότητες επιμηκύνεται η τουριστική 

περίοδος και πρότεινε ο Πολιτιστικός τουρισμός να είναι στην ατζέντα ενώ σημείωσε ότι καλό θα ήταν 

να συνδεθεί το Φόρουμ και με τον πρωτογενή παραγωγικό Τομέα.  

- Ο κ. Χριστοδούλου πρότεινε το Φόρουμ να γίνει στην αρχή της τουριστικής περιόδου και ύστερα από 

συζήτηση, λαμβάνοντας υπόψη ότι το καθολικό Πάσχα είναι 31/3 και το Ορθόδοξο 5/5 τέθηκε ως χρόνος 

διεξαγωγής περί το τέλος Μαΐου/αρχές Ιουνίου. 

- Η κα Καραγκούνη προσέθεσε ότι καλό είναι στις Συνεδριάσεις της Επιτροπής να γίνονται παρουσιάσεις 

για insights σε θέματα πολιτισμού και silver economy. 

Τέλος, ο κ. Πατσιαβός ανέλαβε να επικαιροποιήσει το αρχικό πρόγραμμα, να ανασχεδιάσει το budget σε 

30.000-35.000 περιλαμβάνοντας την πρόσκληση 20 ατόμων από Γερμανία (δημοσιογράφους, tour 

operators, bloggers) και να τα παρουσιάσει στην επόμενη Συνεδρίαση που υπολογίζεται να γίνει σε περίπου 

1 μήνα. 


